
Evaluatie subsidiekader 

De fractie van Wij. Rijswijk vind het goed om te zien dat de verbeterpunten uit de evaluatie 
meteen worden opgepakt. Hoewel de verbeterpunten duidelijk zijn, vinden we het lastig om 
in te schatten wat wij nu als raad nu kunnen verwachten van de aangekondigde voorstellen. 
We merken dat het niet duidelijk is omschreven wat er nu onderzocht gaat worden. Daarom 
de volgende vragen: 

● Wordt er specifiek gekeken naar het concreter maken en verbeteren van de ASV en 
het beleidskader en op welke termijn kan de raad hier een voorstel voor verwachten?   

● Wordt er nu gekeken naar het realiseren van één moment waarop subsidies kunnen 
worden aangevraagd en op welke termijn kan de raad hier een voorstel voor 
verwachten?   

 


